

## **BMM bestuursvergadering nr. 270 van 16 september 2016 (conference call)**

Aanwezig: Michiel, Johan, Michel, Paul, Theo-Willem, Vincent

Verontschuldigd: Helma, Josine, Stephanie

BMM coördinator: Kris

### **1. Welkom en opening door de Voorzitter**

### **2. Overlopen najaarsvergadering**

Michiel merkt op dat een plattegrond met verschillende locaties nuttig zou zijn en vraagt zich ook af of er tijd is tussen het brouwerijbezoek en het avondprogramma. Michiel stelt bijkomend de vraag hoe de terugkeer geregeld is.

Theo-Willem zal de opgeworpen punten bespreken met de programmacommissie.

Theo-Willem zal ook nog bij het secretariaat navragen of alle commissies vergaderen.

De WIM Mak Award welke zal worden uitgereikt tijdens de ALV wordt gecoördineerd door Tom Heremans. Vincent Wellens leest als jurylid mee vanuit het bestuur.

Rond 17 oktober moeten de agenda en begeleidende stukken van de ALV zijn uitgestuurd. Michiel wijst erop dat de leden ook een ontwerp van wijziging van het keurmerkreglement zullen ontvangen.

De korting in de deelnamekosten van actieve leden zal worden aangekondigd tijdens de NJV en wordt deze keer nog niet doorgevoerd. Het deelnameformulier moet dan ook tegen dan zijn aangepast. Johan zal op dit vlak de nodige aanpassingen bekijken met het secretariaat.

De joint sister meeting werd gepland op 23 en 24 maart 2016. De VJV mag dus niet op die datum worden gepland. Theo-Willem zal erop toezien.

### **3. Overlopen commissies:**

*Keurmerkcommissie:*

Zoals hoger vermeld zal het keurmerkreglement worden aangepast. De keurmerkcommissie heeft vragen gekregen over de gevolgen van langdurige afwezigheid van een lid wegens bv. zwangerschapsverlof, werk in het buitenland etc.

Er wordt momenteel gewerkt aan een nieuw reglement waarvan het ontwerp binnenkort zal worden voorgelegd aan het bestuur.

*Raad van Toezicht:*

Paul Steinhauser zal tijdens de najaarsvergadering een bloemlezing geven van de tuchtrechtspraak van de Raad.

*PR-commissie:*

Michel zal PR-commissie raadplegen over stand van zaken.

*Wetgevingscommissie:*

De commissieleden werden geraadpleegd over de wijzigingen van de EUIPO guidelines, regeling transitgoederen en i-depot. Dit heeft echter weinig of geen reacties opgeleverd.

Michiel zal in verband met het i-Depot een herinnering verzenden naar de voorzitters van de wetgevingscommissie en de BOC.

#### **4. Overlopen actiepunten:**

De volgende call van het bestuur moet plaatsvinden midden oktober (bij voorkeur tijdens week 10 oktober) , dus vooraleer de stukken ALV moeten worden uitgestuurd.

Johan en Kris maken snel een lijst met actiepunten op.

#### **5. Boefjes IP services:**

Michiel neemt dit op met Thera.

#### **6. Nieuwjaarsreceptie BBIE 2017:**

BMM zou een tijdje geleden hebben aangegeven in overweging te willen nemen te participeren aan de nieuwjaarsreceptie van het BBIE. Het BBIE heeft nu gevraagd of de BMM dat ook effectief zou willen doen.

De bestuursleden overwegen daarbij het volgende:

Voor wie is de nieuwjaarsreceptie bedoeld? Vertegenwoordigers overheden, medewerkers BBIE, IE-vakgenoten.

Wat wil de BMM ermee bereiken? Banden met BBIE aanhalen? Andere voorbeelden/doeleinden?

Ingeval van participatie moet in elk geval ook een vertegenwoordiger van de BMM een woord kunnen richten tot de aanwezigen.

Dit punt bleek kort na de vergadering achterhaald omdat het BBIE besliste geen nieuwjaarsreceptie te organiseren.

#### **7. EUIPO uitnodiging Michiel design award:**

Alleen voor zo een ceremonie iemand afvaardigen lijkt niet zo nuttig.

BMM zal niet deelnemen.

## **8. Kandidaat-leden**

Alle kandidaat-leden worden aanvaard.

## **9. WVTK:**

Theo-Willem geeft ook aan dat de actiepunten onder de WVTK kunnen opgenomen worden. Hij vraagt ook dat de punten die werden besproken tijdens de beleidsdag duidelijk zouden worden meegedeeld.